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Protokół 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Czeladzi 

w dniu 31 marca 2011 

 
 
 
obecni 
 

stan radnych – 20 
obecnych      - 18 
 

 

 

Skład Rady Miejskiej: 

 

 

1. Zofia Bazańska   - obecna 

2. Krystian Dąbrowski  - obecny 

3. Krzysztof Francikowski  - nieobecny 

4. Ewa Fronczek   - obecna 

5. Marcin Gadecki   - obecny 

6. Ireneusz Gawroński  - obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  - obecny 

8. Sylwester Iwanowski -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski   obecny 

10. Marian Kita   - obecny 

11. Teresa Kocot    - obecna 

12. Wiesław Konderak  - obecny 

13. Kamil Kowalik   - nieobecny 

14. Renata Malinowska  - obecna 

15. Andrzej Mentel   - obecny 

16. Jolanta Moćko   - obecna 

17. Marcin Musiał    - nieobecny 

18. Władysław Oczkowicz  - obecny 

19. Irena Owczarz   - obecna 

20. Dominik Penar   - obecny 

21. Marek Rajca   - obecny 

 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram VII sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 
witam wszystkich przybyłych gości 
 
W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  uczestniczyli 

Starosta Powiatu Będzińskiego Krzysztof Malczewski, Burmistrz Teresa Kosmala, Z –ca 
Burmistrza Jakub Szurdyga, Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek, Sekretarz Miasta Dorota 
Bąk, Dyr. MZGK Robert Szczupider, Prezes TBS Wiesław Krzysztof, Z –ca dyr. ZBK Maciej 
Bednarczyk, Dyr. MOPS Teresa Banaś, mieszkańcy 
 
 
 
 



dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe na sali sesyjnej jest wystarczająca ilość radnych do kontynuowania obrad. 
 

 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zgłaszam poprawkę do porządku obrad sesji w sprawie usunięcia pkt. głosowanie za 
przyjęciem protokołu z obrad sesji 24 lutego 2011 
 
Radny Andrzej Mentel : Proszę o wycofanie pkt. 7 z porządku obrad sesji 

 

Głosowanie za usunięciem pkt. przyjęcie protokołu z sesji 24 lutego 2011  
 

17 głosów za 

0   głosów za 

0   głosów wstrzymujących się 

 

Głosowanie za usunięciem pkt. 7  
 

17 głosów za 

0   głosów za 

0   głosów wstrzymujących się 

 

 

 

PORZĄDEK OBRAD  VII SESJI 

RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie- zatwierdzenie  protokołu z sesji: 

a).  sesja z  03.02.2011r.  
5. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Tematy wiodące sesji z ramowego planu pracy Rady Miejskiej  

 

6. Współpraca z miastami partnerskimi – plany na 2011 rok. 
 

7. Wnioski i interpelacje radnych: 

a).  przedstawienie wniosków i interpelacji  radnych  

b).  odpowiedzi  na wnioski  i interpelacje radnych.  

8. Wnioski i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej: 

a)    przedstawienie do rozpatrzenia wniosków i postulatów  



b)    odpowiedzi na przedstawione  wnioski i postulaty  

c)    odczytanie i rozpatrzenie spraw kierowanych pisemnie do rozpatrzenia do Rady 

Miejskiej 

 

9. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną końcowego protokołu pokontrolnego  

z przeprowadzonej kontroli dotyczącej : „Wydatków inwestycyjnych jednostek 

budŜetowych ( dział 600, rozdział 60016; § 6050 ) dotyczących : remontu schodów od 

„Pałacu pod Filarami” do Parku „Grabek” ;  Przeglądu szczegółowego  wraz z projektem 

remontu   mostu  w ul. Bytomskiej ; Rekultywacji i  ogrodzenia terenu u zbiegu ulic 

Poniatowskiego i Nowopogońskiej w cel przyjęcia wniosków pokontrolnych i 

skierowania ich do realizacji:  

a). Odczytanie końcowego protokołu pokontrolnego  

b). Głosowanie nad podjęciem uchwały.  

 
10.Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

 

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a  n a  2 0 11 r. :   
1).  Zmian w budŜecie miasta na 2011r 

Dotyczące zagospodarowania przestrzennego :  

2). uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź 
„zachodnia część Nowej Koloni Saturn i Przetok 

3). uchylenia Uchwały Nr LXII/1095/2010   Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia  28 
stycznia  2010r. 

4). uchylenia Uchwały Nr LXII/1096/2010   Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia  28 
stycznia  2010r. 

5). uchylenia Uchwały Nr LXII/1097/2010   Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia  28 
stycznia  2010r. 

6). uchylenia Uchwały Nr LXII/1098/2010   Rady Miejskiej w Czeladzi  z dnia  28 
stycznia  2010r. 

Dotycząca innych spraw zastrzeŜonych ustawami do kompetencji rady:  

7). przyznania Honorowego Obywatela Miasta Czeladź  
8). przyznania Nagród Miasta Czeladź  
9). zmiany uchwały nr II/11/2010  z dnia 17 grudnia 2010r w § 1  poprzez dopisanie 

nowego członka  doraźnej Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi  
10). zmiany uchwały nr II/12/2010  z dnia 17 grudnia 2010r w § 1  poprzez dopisanie 

nowego członka  doraźnej  Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi 
11). wszczęcia procedur prawnych zmierzających do wyegzekwowania od właścicieli  

działki nr 3/3 k.m. 21 zabudowanej  budynkiem byłego Kina „Uciecha”, warunków jej 
sprzedaŜy 

12).  uchylenia uchwały nr LXXIV/1320/2010 z dnia 28 października 2010 r., dotyczącej 



podwyŜszenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa Budownictwa 
Społecznego Spółka z o.o. z siedzibą w Czeladzi. 

13).  wsparcia kandydatury  miasta Katowice w staraniach o tytuł Europejskiej Stolicy 
Kultury 2016r.  

D o t y c z ą c e  w y d z i e r Ŝ a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i  :   
14). przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek:  nr 273/3 i 273/4  k. m. 13  o łącznej pow. 

296m2  połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi 
15). przedłuŜenia umowy dzierŜawy  działki nr 115  k. m. 56  o pow. 450m2  połoŜonej 

przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 
16). przedłuŜenia umowy dzierŜawy  działek nr 39/5 i 94/3 k. m. 14  o łącznej pow. 

1133m2  połoŜonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
17). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 248  k. m. 30  o pow. 14m2  połoŜonej 

przy ul. Katowickiej w Czeladzi. 
18). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 5/10  k. m. 47  o pow. 23,53m2  

połoŜonej przy ul. Lwowskiej w Czeladzi 
19). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 227/3  k. m. 13  o pow. 17,68m2  

połoŜonej przy ul. Bocznej w Czeladzi. 
20). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 14  k. m. 51  o pow. 54m2  połoŜonej 

przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 
21). przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 150/1  k. m. 4  o pow. 3913m2  połoŜonej 

przy ul. Rolniczej w Czeladzi. 
22). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/1  k. m. 11  o pow. 10m2  połoŜonej 

przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
23). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1  k. m. 13  o pow. 150m2  

połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
24). przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  o pow. 202m2  

połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek:  nr 192/5 i 192/9  k. m. 13  o łącznej pow. 
375m2  połoŜonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 

25). 

 

26). przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 125/2 k.m. 55 o pow.237 m połoŜonej przy 
ul. Norwida w Czeladzi 

 

 

 

11. Sprawy bieŜące (przesyłki do wiadomości  Rady Miejskiej, dodatkowe informacje  

      i zapowiedzi)  

 

12.Zamknięcie obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Stwierdzam, Ŝe Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad 
 
 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji 3 lutego 2011 
 
Głosowanie  

 

17 głosów za 

0   głosów za 

0   głosów wstrzymujących się 

 
 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 
 
Dyskusja na temat działalności Burmistrza Miasta pomiędzy sesjami 
 

1. Radny Ireneusz Gawroński  
2. Radna Zofia Bazańska 
3. Radny Andrzej Mentel 
4. Radny Janusz Gątkiewicz 
5. Z – ca Kierownika wydziału Prawno – Organizacyjnego Janusz Brejt 
6. Dyr. MZGK Robert Szczupider 
7. Z – ca Kierownika wydziału Finansowo – BudŜetowego Maria Chrzanowska 
8. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji Agnieszka Pilarek – Słabikowska 
9. Komendant StraŜy Miejskiej Krzysztof Niebylski 
10. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
11. Burmistrz Teresa Kosmala 
12. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
13. Radny Władysław Oczkowicz 
14. Doradca Andrzej Świątek 
15. Radny Dominik Penar 
16. Radca Prawny Borys Budka 
 
 

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 
 
Temat omawia Z – ca Kierownika wydziału Promocji Miasta Iwona Szczepanik 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Ireneusz Gawroński 
2. Z – ca Kierownika wydziału Promocji Miasta Iwona Szczepanik 
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek 
4. Radny Andrzej Mentel 

 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

 

 



Radny Mirosław Kędzierski : Składam podziękowania pani Burmistrz za pomoc 
mieszkańcom z ul. Betonowej. Brak bramek do piłki noŜnej na skwerku przy  
ul. Betonowej. Mieszkańcy ul. Betonowej pytają kiedy będą wykonane pojemniki na 
śmieci. Zwracam się z prośbą, o zatrudnienie osoby, która w sposób bezpieczny 
przeprowadzała by dzieci idące do szkoły z ul. Betonowej. Sprawa parkingu ul. Trznadla 
przy sklepie Biedronka 
 
Radna Renata Malinowska : Mieszkańcy z ul. Prostej pytają kiedy będzie realizowana 
inwestycja związana z kanalizacją miejską. Pani Katarzyna Kordos i inni mieszkańcy  
proszą o przejścia dla pieszych, na odcinku od ul. Wincentego Pola do szkoły 
podstawowej nr. 7. Mieszkańcy ul. Nowopogońskiej proszą o ustawienie barierek, które 
będą odgraniczały budynki od ulicy. 
 
Radna Irena Owczarz : Strona internetowa Urzędu Miasta nie jest uporządkowana. 
Proszę o częstsze patrole straŜy miejskiej w okolicach Edenu. 
 

Radny Andrzej Mentel : Nieuporządkowany teren zrośnięty krzakami przy ul. 
Grodzieckiej i stacji paliw Orlen. Mieszkańcy ul. Grodzieckiej proszą o wybudowanie 
schodów i wymalowania pasów na drodze dla przejścia pieszych. Proszę o sprecyzowanie 
odpowiedzi na wniosek Komisji Edukacji Kultury i Sportu. Czy ZBK i CTBS rozpoczęły 
prace porządkowe terenów zielonych. 
 
Radny Ireneusz Gawroński : Proszę o uporządkowanie terenów między  
ul. Poniatowskiego a hurtownią opon, teren przy ul. Asfaltowej, teren na wschód od 
cmentarza Piaskowskiego, teren przy zakładzie betoniarskim na ul. Saturnowskiej 
teren przy rzece Brynicy na działkach, i przy moście na tej samej rzece, teren  
ul. Katowickiej. Budynek przy ul. Katowickiej 99 wymalowana swastyka. Mór 
odgradzający zakład betoniarski od. Ul. Rzemieślniczej i ul. Stawowej napisy 
o treści nazistowskiej. Oś. Józefów zdewastowana wiata przystankowa. Zdewastowane 
ogrodzenie Ergu. Składowisko materiałów sypkich nie posiada muru oporowego 
który zabezpieczałby przed przedostawaniem się tych materiałów na drogę i do  
kanalizacji. Proszę o naprawę dwóch grobowców na cmentarzu parafialnym, w jednym 
pochowani są górnicy zastrzeleni w 1924 roku a w drugim górnicy, którzy zginęli w 1918 
roku. W – c Prezes Górnika Piaski pyta czy jeŜeli dojdzie do porozumienia ze Spółka  
Restrukturyzacji Kopalń i będzie moŜna uŜytkować boisko treningowe, czy będzie moŜna  
umieścić tam znaki zakazu wyprowadzania psów. UŜytkownicy ogródków działkowych  
przy Parku Jordan proszą o montaŜ licznika poniewaŜ, nie mogą podlewać swoich 
działek. Teren zdewastowany przy ul. Dehnelów w kierunku zachodnim w kierunku 
Elektrowni. Mieszkańcy ul. Poniatowskiego proszą o budowę progów zwalniających. 
 
Radna Teresa Kocot : Nie otrzymałam dostatecznej odpowiedzi na interpelację dot. 
zasadności funkcjonowania CTBS i dublowania działalności ZBK. Po co miastu taki 
twór, czy potrzebne są Gminie dwa identyczne podmioty. Kto jest właścicielem terenu 
przy parkingu na ul. Szpitalnej. 
 
Radny Marian Kita : Mieszkańcy budynku na ul. Szpitalnej 28 proszą o interwencję 
poniewaŜ, są tam powyrywane klamki i kłódki w drzwiach. Brak chodnika równieŜ  
przy tym bloku Idąc w kierunku targu koło biedronki. Mieszkańcy tego bloku proszą 
o uregulowania prawne dotyczące gruntu na, którym blok stoi, Ŝeby moŜna go ocieplić. 
Sprawa następna dotyczy nawierzchni na ul. Łączkowej, został tam nawieziony ŜuŜel 



który utrudnia mieszkańcom korzystanie z drogi. Most na rzece Brynicy wymaga remontu 
jest bardzo podziurawiony. Proszę o odpowiedź na temat trzecioligowej koszykówki  
 

Radny Janusz Gątkiewicz : Ulice w mieście wymagają remontu poniewaŜ jest dziura 
na dziurze, w większości ulic. Kto remontował chodnik na ul. Szpitalnej 5 
 
Radna Zofia Bazańska : Nie jestem członkiem Akademii Piłki NoŜnej, w zaświadczeniu 
wydanym przez starostę nie figuruje na liście członków, proszę o sprostowanie. Sprawa  
honorowego obywatelstwa w artykule zamieszczonym w Echu Czeladzi, pisano tam o 
kandydatce pani Halinie Norman to był 24 luty, zatem do końca lutego było jeszcze kilka 
dni, w ciągu, których mógł być zgłoszony inny kandydat, nie piszmy o fakcie przed 
faktem. Mieszkańcy proszą o remont ul. Równoległej  
 
Radny Władysław Oczkowicz : Dziękuję panu Burmistrzowi Jakubowi Szurdydze za 
wycinkę przy ul. Spacerowej. Temat boiska i szkoły nr. 7, czy pan Burmistrz podtrzymuje 
to, co było ustalone wcześniej, czy pan zmienił zadanie. Będziemy wnioskować do dyr. 
MZGK Roberta Szczupidera o przygotowanie harmonogramu prac. 
 
Radny Dominik Penar : Światła na ul. Nowpogońskiej nie są zsynchronizowane  
z druga stroną ulicy, proszę o sprawdzenie tych świateł, mieszkańcy zwracają 
uwagę na utrzymanie czystości w mieście, Rynek i Park Prochownia. Chodnik  
i schody przy szkole nr 7 a blokami przy ul. Konopnickiej, wymagają remontu. 
Zbiornik retencyjny, po opadach deszczu strasznie cuchnie. Jak wygląda sprawa 
Trafika. Koszt wynajmu pomieszczeń w budynkach Urzędu Miasta 
 
Radny Marcin Gadecki : Mieszkaniec ul. Lotniczej prosił o interwencje w sprawie 
porządku na tej ulicy, mieści się tam dom socjalny i lokatorzy tego domu zaczepiają 
mieszkańców, czy jest moŜliwość większej liczby patroli straŜy miejskiej na tej ulicy. 
Mieszkaniec Ul. Składkowskiego, który tam ma garaŜe pyta, czy jest moŜliwość 
dołoŜenia jeszcze jednego klosza do latarni, dzięki czemu zwiększy to bezpieczeństwo na 
tym terenie.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Sprawa przystanków na ul. Kombatantów i na ul. Grodzieckiej chodniki są za niskie 
utrudnia to mieszkańcom wsiadanie do tramwajów. Proszę o aktualizację strony 
internetowej. Mieszkaniec informował mnie o braku informacji o sesji na Oś. Józefów. 
Problem z siecią telefoniczną, dotyczący niemoŜliwości dodzwonienia się do 
przewodniczącego rady. Proszę o informację dotyczącą imprez kulturalnych w Dni 
Czeladzi. 

 
 
Dyr. MZGK Robert Szczupider : Sprawa bramek do piłki noŜnej na skwerze obok  
ul. Betonowej, te bramki były bardzo zniszczone i stwarzały niebezpieczeństwo dlatego 
zostały zabrane, na nowe nie ma środków. Sprawa parkingu przy sklepie Biedronka 
wystąpiłem z zapytaniem do firmy Jeronimo w tej sprawie, w odpowiedzi dostałem 
informację, Ŝe zostaną przeprowadzone tylko naprawy doraźne powierzchni parkingu. 
Ul. Wincentego Pola brak przejść dla pieszych, zostanie to przez nas sprawdzone. 
Chodnik i barierki na ul. Nowopogońskiej, wznowimy korespondencje w tym temacie 
z Powiatowym Zarządem Dróg. Krzaki tarnina na nieuŜytkach obok ul. Grodzieckiej 
spróbujemy to usunąć. Schody na ul. Grodzieckiej to naleŜy do zarządcy budynku. 



Teren między hurtownią opon a ul. Poniatowskiego sprawdzimy, czyj to jest teren. 
Składowisko materiałów sypkich, zwrócimy się do właściciela działki o uporządkowanie 
tego. Wysypisko przy skrzyŜowaniu ulic Spacerowej w Czeladzi i Rolniczej w Sosnowcu 
zwróciliśmy się z pismem do Urzędu Miejskiego w Sosnowcu w tej sprawie. Kamienie na 
ul. Saturnowskiej zwrócimy się do właściciela w tej sprawie. Wał rzeki Brynicy sprawa  
śmieci sprawdzimy to. Wiata na Oś. Józefów zostanie to sprawdzone. Sprawa parkingu 
przy ul. Szpitalnej zostanie to sprawdzone. Ul. Łączkowa, teren jest tam w taki sposób 
ukształtowany, Ŝe budynki nowo powstałe są na terenie znacznie niŜszym niŜ teren  
po, którym przebiega droga. Rozpoczęliśmy łatanie dziur na ulicach. Ubytek drogi 
na dojeździe zostanie to naprawione. Remont ul. Równoległej w ramach współpracy  
z Powiatem Będzińskim mamy to zaplanowane. Harmonogram prac na drogach w mieście 
wystąpimy do zarządców pozostałych dróg w tej sprawie. Porządkowanie ogródków przy 
ul. Francuskiej, mieszkańcy wystąpili z wnioskiem o wydzierŜawienie tych terenów. 
Zlikwidowana latarnia przy ul. Składkowskiego sprawdzimy to. Sprawa za niskiego  
chodnika na przystankach zwrócimy się do Tramwajów Śląskich w tej sprawie. 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Mirosław Kędzierski 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Nowak 
4. Radny Władysław Oczkowicz 
5. Dyr. MZGK Robert Szczupider 
6. Radny Ireneusz Gawroński 
 
 
Prezes ZIK Jerzy Matyja : Budowa kanalizacji ul. Prostej jest to objęte w wieloletnim 
planie inwestycyjnym, jest on w ostatniej fazie aktualizacji na lata. Szczegółowych 
informacji udzielę w formie pisemnej.  
 

Prezes CTBS Wiesław Krzysiek : Tereny zielone, które znajdują się przy wspólnotach 
mieszkaniowych są w trakcie uporządkowania. 
 
Z – ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk : Ul. Szpitalna 28 sprawdzimy to. Sprawa 
ocieplenia bloku, wymaga to kosztów finansowych. Udzielimy odpowiedzi na piśmie  
 
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Marian Kita 
2. Z – ca dyr. ZBK Maciej Bednarczyk 
 
Komendant StraŜy Miejskiej Krzysztof Niebylski : Sprawa dotycząca umieszczenia 
tablic zakazu wyprowadzania psów na boisku treningowym na Piaskach o tym decyduje 
właściciel. Warsztat Kamieniarski na ul. Saturnowskiej jest kilka spraw w sądzie 
przeciwko właścicielowi. Granica miasta Józefów działka za rzeką Brynicą, jest tam droga 
dojazdowa do oczyszczalni ścieków i kompostowni na terenie Katowic tej drogi zamknąć 
nie moŜna. Kwestia Edenu jest to kwestia porozumienia między policją straŜą miejską 



a firma ochroniarską. 
 

Z – ca Kierownika wydziału Promocji Iwona Szczepanik : Sprawa imprez 
kulturalnych wygląda następująco, postępowanie na usługi artystyczne jest w toku. 
Imprezy odbędą się 2 – 3 Maja, delegacja z Francji z Auby jest planowana na końcówkę 
Maja. Koszt wynajmu pomieszczeń Urzędu Miasta sprawdzimy to. Zaktualizujemy stronę 
internetową 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli  
 
1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Radny Dominik Penar 
3. Sekretarz Miasta Dorota Bąk 
4. Z – ca Burmistrza Jakub Szurdyga 
5. Radny Krystian Dąbrowski 
6. Radny Ireneusz Gawroński 
7. Radny Dominik Penar 
8. Radny Mirosław Kędzierski 
9. Z – ca Kierownika wydziału Prawno – Organizacyjnego Janusz Brejt 
10. Radny Janusz Gątkiewicz 
 
 
 

 
dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

 

 

Mieszkaniec Górski : Czy będzie jakaś impreza w związku z beatyfikacją Jana Pawła II. 
Czy Czeladź nie ma zasłuŜonych starych Czeladzianów, Ŝeby ich nie honorować. 
Radni Decydują o tym, kogo honorować. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Mieszkaniec Górski 
2. Radny Krystian Dąbrowski 

 
 

Mieszkaniec Stanisław Guzak : Brak pasów na skrzyŜowaniu ulic Poniatowskiego  
i Nowopogońskiej. Kto zniszczył Trafik  
 
Burmistrz Teresa Kosmala : Imprezy, które są organizowane dostosowane są do 
środków, które posiadamy. Podtrzymywana jest tradycja tych imprez, które dotychczas  
były organizowane. Jan Pawła II będziemy wspominać podczas Festiwalu Ave Maria. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 
1. Radny Janusz Gątkiewicz 



2. Mieszkaniec Górski 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radny Marian Kita 
 

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 
 

ppkt.1 

 
Rady Ireneusz Gawroński Przedstawi protokół Komisji Rewizyjnej końcowego protokołu 
pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli dotyczącej : „Wydatków inwestycyjnych 
jednostek budŜetowych ( dział 600, rozdział 60016; § 6050 ) dotyczących : remontu schodów 
od „Pałacu pod Filarami” do Parku „Grabek” ;  Przeglądu szczegółowego  wraz z projektem 
remontu   mostu  w ul. Bytomskiej ; Rekultywacji i  ogrodzenia terenu u zbiegu ulic 
Poniatowskiego i Nowopogońskiej w cel przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania 
ich do realizacji:  
 
Dyskusja  
W dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Irena Owczarz 
2. Radny Ireneusz Gawroński 

 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 14 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 1 

 

 

dot. pkt. 10 - porządku obrad sesji 

 

ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2011 rok. 
 

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek 
 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 
ppk.2 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Czeladź „zachodnia część Nowej Koloni Saturn i Przetok. 
 
Temat omawia projektant planu Bogdan Karecki 



 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 

ppkt.3 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/1095/2010   Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia  28 stycznia  2010r. 
 

Temat omawia Kierownik wydziału Rozwoju Miasta i InŜynierii Miejskiej Zofia 

Gajdzik 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Radny Władysław Oczkowicz 
Komisja negatywnie zaopiniowała te projekty  
 

Głosowanie imienne za uchyleniem uchwały 

 

głosów za 0 

głosów przeciw 13 

głosów wstrzymujących 2 

 

ppkt.4 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/1096/2010   Rady Miejskiej w 
Czeladzi z dnia  28 stycznia  2010r. 
 

Głosowanie imienne za uchyleniem uchwały 

 

głosów za 1 

głosów przeciw 11 

głosów wstrzymujących 1 

 

ppkt.5 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/1097/2010   Rady Miejskiej w 
Czeladzi  z dnia  28 stycznia  2010r. 
 

Głosowanie imienne za uchyleniem uchwały 

 

głosów za 1 

głosów przeciw 11 

głosów wstrzymujących 1 

 

ppk.6 

 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LXII/1098/2010   Rady Miejskiej w 
Czeladzi  z dnia  28 stycznia  2010r. 



 
 
Głosowanie imienne za uchyleniem uchwały 

 

głosów za 1 

głosów przeciw 11 

głosów wstrzymujących 1   

 
 

ppkt.7 

 
 
Projekt uchwały w sprawie przyznania Tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź. 
 
Głos zabrał w sprawie : 
 

1. Radny Marian Kita 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
 

Głosowanie imienne  

 

głosów za 13 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 1 

 
 

ppkt.8 

 

Projekt uchwały w sprawie przyznania Nagród Miasta Czeladź 
 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 13 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 
Radny Marian Kita : Zgłaszam wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwał dotyczących  
przystąpienia pana Mirosława Kędzierskiego do Komisji Edukacji i Komisji Społecznej 
jako członka. Sprawą ulotki przedwyborczej pana Kędzierskiego powinna zająć się Komisja 
Regulaminowa 
 
Głosowanie  

 

głosów za 12 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 
 

ppkt.9 

 



Projekt uchwały w sprawie wszczęcia procedur prawnych zmierzających do 
wyegzekwowania od właścicieli  działki nr 3/3 k.m. 21 zabudowanej  budynkiem byłego Kina 
„Uciecha”, warunków jej sprzedaŜy. 
 
Dyskusja  
 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Radny Ireneusz Gawroński 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Radca Prawny Borys Budka 

 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 
 
 

ppkt.10 

 
Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr LXXIV/1320/2010 z dnia 28 października 
2010 r., dotyczącej podwyŜszenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółka z o.o. z siedzibą w Czeladzi. 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Prezes Wiesław Krzysztof 
3. Burmistrz Teresa Kosmala  

 
 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 15 

głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 0 

 
 

ppkt.11 

 
 
Projekt uchwały w sprawie wsparcia kandydatury  miasta Katowice w staraniach o tytuł 
Europejskiej Stolicy Kultury 2016r. 
 
Głosowanie imienne  

 

głosów za 14 



głosów przeciw 0 

głosów wstrzymujących 1 

 
 
 
 

ppkt.12 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek:  nr 273/3 i 273/4  k. m. 
13  o łącznej pow. 296m2  połoŜonych przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

ppkt.13 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  działki nr 115  k. m. 56  o pow. 
450m2  połoŜonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

ppkt.14 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy  działek nr 39/5 i 94/3 k. m. 14  o 
łącznej pow. 1133m2  połoŜonych przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

ppkt.15 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 248  k. m. 30  o 
pow. 14m2  połoŜonej przy ul. Katowickiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 



głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 
 
 

ppkt.16 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 5/10  k. m. 47  o 
pow. 23,53m2  połoŜonej przy ul. Lwowskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
ppkt.17 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 227/3  k. m. 13  
o pow. 17,68m2  połoŜonej przy ul. Bocznej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
ppkt.18 

 

Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 14  k. m. 51  o 
pow. 54m2  połoŜonej przy ul. 3 Szyb w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
ppkt.19 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 150/1  k. m. 4  o pow. 
3913m2  połoŜonej przy ul. Rolniczej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 



 
ppkt.20 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 1/1  k. m. 11  o 
pow. 10m2  połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

ppkt.21 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 54/1  k. m. 13  o 
pow. 150m2  połoŜonej przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
ppkt.22 

 
Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 32/14  k. m. 41  
o pow. 202m2  połoŜonej przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
ppkt.23 

 
Projekt uchwały przedłuŜenia umowy dzierŜawy działek:  nr 192/5 i 192/9  k. m. 13  o łącznej 
pow. 375m2  połoŜonych przy ul. Kombatantów w Czeladzi. 
 
Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

ppkt.24 

 



Projekt uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 125/2 k.m. 55 o 
pow.237 m połoŜonej przy ul. Norwida w Czeladzi. 
 
 

 

Głosowanie  

 

głosów za oczywista większość radnych 

głosów przeciw  

głosów wstrzymujących  

 
 

dot. pkt. 11 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Informuje o zawiadomieniu sądowym w sprawie pomówienia Radnego Władysława 
Oczkowicza 
 
Informuje o protokole Komisji Rewizyjnej 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowane do Polomarket 
 
Informuje o piśmie pana Jana Krzciuk w sprawie modernizacji drogi dojazdowej do  
budynków (ul. Francuskiej 5, 7,11,13) i garaŜy (ul. Trznadla ) 
 
Informuje o piśmie Starostwa Powiatowego w Będzinie do MZGK w sprawie zapytania 
„czy jest moŜliwy wyjazd w lewo z przedmiotowego parkingu” 
 
Informuje o piśmie MZGK do Komisji Rewizyjnej dot. odpowiedzi na wnioski pokontrolne  
Komisji Rewizyjnej  
 

Informuje o piśmie Burmistrza do Przewodniczącej i Radnych Miasta dot. zatrudnienia  
na stanowisku zastępcy burmistrza Jakuba Szurdygi 
 
Informuje o piśmie Komisji Rewizyjnej do przewodniczącej rady w sprawie przyjęcia  
wniosków pokontrolnych 
 
Informuje o piśmie MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg o dokonanie przeglądu 
drzewostanu w pasach drogowych dróg powiatowych 
 
Informuje o obwieszczeniu komisarza wyborczego dotyczącego zmian w składzie rad 
miejskich 
 
Informuje o piśmie Starostwa Powiatowego w Będzinie kierowanego do MZGK  
dotyczącego zleceń w sprawie objazdu oznakowania ul. Grodzieckiej 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie 
 
Informuje o piśmie Spółdzielni Saturn w sprawie naprawy chodnika przy ul. Katowickiej 121 
 



Informuje o piśmie członka zarządu powiatu Mariusza Kozłowskiego dotyczącego  
interwencji w sprawie zagroŜenia Ŝycia mieszkańców przy ul. Rynek 14 w związku  
wybuchaniem poŜarów w sąsiedniej kamienicy 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Komendanta StraŜy Miejskiej w sprawie 
ukarania właścicieli terenu przy ul. Nowopogońskiej 21 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Burmistrza w sprawie odpowiedzi Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad dotyczącej sygnalizacji świetlnej na ul. Staszica 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie 
zapadniętej studzienki kanalizacyjnej  
 
Informuje o piśmie Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie pisma załoŜonego przez 
radnych do nadzoru prawnego 
 
Informuje o dokumentach dotyczących wykonania budŜetu 
 
Informuje o piśmie Przedszkola nr. 10 kierowanego do Burmistrza dotyczącego nadania  
imienia przedszkolu Bajek Disneya 
 
Informuje o piśmie ZIK kierowanego do Burmistrza w sprawie interpelacji Radnej Ireny 
Owczarz 
 
Informuje o piśmie Klubów Rodów Czeladzkich dotyczącego nadania nazwy obiektowi Alei  

Rodów Czeladzkich 
 
Informuje o piśmie pana Dawida Cieślachowskiego dotyczącego ponownego rozpatrzenia 
moŜliwości sprzedaŜy działek 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Radca Prawny Borys Budka 

 
Informuje o zaproszeniu 13 Kwietnia 2011 na uroczyste odsłonięcie tablicy na Pomniku 
Katyńskim 
 
Dyskusja  
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Janusz Gątkiewicz 
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

 
 
 
 



 
 
 
 

dot. pkt. 12 - porządku obrad sesji 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Zamykam obrady sesji Rady Miejskiej 
 
 
 
 
 
 
 
 
         Przewodnicząca 
protokołował                      Rady Miejskiej w Czeladzi 
Krystian Załęczny       Jolanta Moćko 


